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تتلو یا ساسی مانکن،مسئله این است
ادامه از صفحه یک

و او که رسول خدا بود و مردگان را حیات می بخشید و جذامیان را شفا 
می داد از مواجه با حمقا ناتوان بود و از دستشان می گریخت آن وقت 
توقع دارید موجود یک لاقبایی چون من که سرما خوردگی خودم را هم 
نمی توانم درمان کنم با هجوم تهی مغزان گسسته خرد چه کنم؟ اصلا 

چه می توانم کرد؟
درباره تتلو نوشته ام و برکشندگانش که دشمن زیبایی و آزادی اند و 
فهمی از فرهنگ و هنر ندارند و توضیح داده ام مشکل این جماعت بیش 
از آن که سیاسی باشد مشکل فرهنگی است. یعنی اصلا درکی از زیبایی و 
موسیقی و این حرف ها ندارند و اگر سال ها پیش ذوق زده شده اند و برای 
عکس گرفتن با تتلو از یکدیگر پیشی گرفته اند به این دلیل بوده که درک 
و استعدادشان از هنر و زیبایی همین بوده و دشمنی شان با شجریان هم 
بیش از آن که به سیاست برگردد به این دلیل بوده که اصلا نمی فهمیده 
اند شجریان یعنی چه؟ یعنی به دلیل همان استعداد و فهم خاصشان نمی 
توانند با این شکل از موسیقی و شعر ارتباط برقرار کنند چون اصلا آن را 
نمی فهمند. صد بار هم تاکید کرده ام که این حرف ها را با گوش سیاست 
نشنوید. و آن وقت خوب است چه پاسخی بشنوم: چطور به ساسی مانکن 
اشاره نمی کنی که رفت به دیدار کروبی؟ چرا به اصلاح طلبان چیزی نمی 
گی؟ خب، چه باید گفت به این موجودات؟ یعنی دوباره باید بنشینم آن 
چند هزار کلمه ای را که به ساده ترین شکل نوشته ام تکرار کنم؟ بی خیال. 
مدعی گر نکند فهم سخن گو سر و خشت، اما این وسط یک چیز دستگیرم 
شد و این که حقیقتا ما نفرین شده ایم و روزگار ما روزگار بلبله بابلیان 
است. کسی سخن دیگری را درک نمی کند. هرکسی حرف خودش را می 
زند و گوشش بدهکار هیچ سخنی جز سخن خودش نیست. علت این که 
در عالم سیاست نیز این همه تشتت است و هیچ ائتلافی شکل نمی گیرد و 
اگر هم بگیرد کم از دوهفته از هم می پاشد به همین دلیل عدم همسخنی 
و همزبانی است. فرمود همدلی از همزبانی خوشتر است اما در روزگاری 
که همزبانی به امری محال بدل شده است همدلی آرزوی دور و دیری 

است که شاید در عالمی دیگر به دست آید.
حالا با این همه نومیدی توضیح دادن فایده ای هم دارد؟ قطعا خیر. 

بهترین شیوه خاموشی است:
سخنی نیست که خاموشی از آن بهتر نیست
نیست علمی که فراموشی از آن بهتر نیست

ای کاش می شد خاموش ماند و فراموش کرد. ای کاش اما دریغا دریغ 
که خواستن توانستن نیست. بگذاریم و بگذریم.

برگردیم به همان عالم غفلت خودمان و بازی را ادامه دهیم. خب، مگر 
من از آقای کروبی دفاع کرده ام؟ من هیچ وقت مدافع آقای کروبی نبوده 
ام. نه در ستاد ایشان بوده ام و نه به ایشان رای داده ام. شماها اگر 
خیلی کارتان درست است بروید یقه فیلم ساز محبوتان بهروز افخمی را 
بگیرید که مشاور تبلیغاتی و انتخاباتی او بوده یا یقه هرکس دیگری که 
ساسی مانکن را به عنوان هنرمند به ستاد ایشان دعوت کرده و بعد سفارش 
ساخت آهنگ هم به ایشان داده. در ثانی آقای کروبی که هیچ وقت ملاقات 
خصوصی با ساسی مانکن نداشته. مشاوران نادانش چنین نانی را در سفره 
او گذاشتند. آقای کروبی هم به ساسی مانکن هیچ وقت نگفته که من فلان 
آهنگت را گوش کرده ام. دستی به سر و رویش هم نکشیده. مدافعان آقای 
کروبی هم برای ساسی مانکن در هیچ نهادی بزرگداشت برگزار نکردند. او را 
حر زمانه و معیار حق و باطل هم نخواندند. عده ای از مشاوران کج سلیقه 
آقای کروبی صرفا از او استفاده ابزاری کردند برای انتخابات. که البته بسیار 
اشتباه کردند و مطمئنم از آن قرتی بازی ها دو هزار تا رای هم برای آقای 

کروبی در نیامد. همین. حالی تان شد یا باز ادامه بدهم؟
می دانید نکته تاسف بار ماجرا کجاست؟ این که دوقطبی بازی در این 
مملکت ته ندارد. بله، تا احمق در جهان است مفلس در نمی ماند. یعنی 
مفلسان خوب فهمیده اند میزان بلاهت بعضی ها را و اتفاقا خوب جایی 
هم سرمایه گذاری کرده اند. کسی که می تواند وارد بازی ابلهانه ساسی 
مانکن و تتلو شود یعنی مستعد هرگونه بلاهتی است. یعنی به راحتی می 
تواند طرف اسرائیل بایستد و از کشته شدن هزاران کودک فلسطینی شاد 
شود چرا که در عالم کوته فکرانه او هرکس چیزی علیه صهیونیست های 
جنایتکار بگوید حتما مدافع بی چون و چرای وضع موجود است.دو قطبی 
سازان خوب پیدا کرده اند سوراخ دعا را. جای خوبی هم سرمایه گذاری 

کرده اند.
دوقطبی سازان عزیز!

فقط امیدوارم بیش از اندازه روی هوش و ذکاوت شرکت کنندگان در این 
دو قطبی ها حساب باز نکنید. چنین موجوداتی حتی برای خودشان هم 
قابل پیش بینی نیستند و ممکن است فردا روزی قالتاق تر از شماها یافت 
شود و با ساختن یک دو قطبی جدید و بدیع همین موجودات را روبروی 
شماها قرار دهد. آن وقت است که تنها راهتان گریختن است که فرمود: 

گریز به هنگام پیروزی است!

فرمانده کل ارتش هشدار داد
دشمن در راهبردهای پهپادی خود تجدیدنظر قطعی کند

فرمانده کل ارتش جمهوری اسلامی ایران گفت: دشمن باید در راهبردها 
و راهکنش های نبردهای هوا به هوای خود به خصوص در بعد هواپیماهای 

بدون سرنشین تجدیدنظر قطعی کنند.
به گزارش ایسنا، امیر سرلشکر سید عبدالرحیم موسوی در حاشیه آیین 
الحاق طرح رسول)پهپاد مجهز به موشک مجید( در جمع خبرنگاران ، اظهار 
کرد: بعد از مدت ها کار، تلاش و طراحی و برنامه ریزی امروز شاهد یک 
مرحله دیگری از ارتقای توان نیروی پدافند هوایی ارتش جمهوری اسلامی 
هستیم . ما از مدت ها قبل این نیاز را احساس می کردیم که باید پرنده ای 
داشته باشیم که همه قطعات آن در درون توسط دانشمندان داخلی کشور 
ساخته شود و با قیمتی بسیار ارزان بتواند ماموریت های ما را انجام دهد که 
این کار به سرانجام رسید و اولین بار در رزمایش پهپادی ارتش که حدوداً 

دو ماه پیش انجام شد با موفق عملیاتی خود  را پشت سر گذاشت.
وی افزود: حدود یک ماه پیش بخشی از این پرنده های تازه ساخته شده و 
مسلح شده به نیروی پدافند هوایی ارتش ملحق شدند و امروز مرحله دوم 
الحاق پهپادهای کرار مسلح به موشک هوا به هوای مجید که نمونه های آن 
را امروز  در دانشگاه پدافند به عنوان نماینده  مشاهده می کنید. سرلشکر 
موسوی با بیان این که »کرار توان قابل ملاحظه ای را به نیروی پدافند هوایی 
ارتش اضافه خواهد کرد« گفت: همان طور که قبلاً هم گفتم، دشمن باید 
در راهبردها و راهکنش های نبردهای هوا به هوای خود به خصوص در بعد 
هواپیماهای بدون سرنشین تجدید نظر قطعی کنند. نیروی پدافند هوایی 

ارتش امروز در این عرصه دست بالا را در نبردهای هوایی خواهد داشت.

 سیگنال »قدرت طلبی« قالیباف

اعتماد به نفس واقعی یا ترساندن رقیب؟!
مجلس  انتخابات  برای  روزها  این  قالیباف 
دوازدهم تلاش زیادی دارد؛ او می خواهد این بار 
با تمام قوا نیروهای خود را وارد مجلس کند؛ آن 
این روزهای  اعلامی  هم در حالی که ژست های 
قالیباف با اقدامات اعمالی او در بهمن ماه ۱۳۹۸ 

هیچ سنخیتی ندارند.
به گزارش خبرآنلاین، در روزهای اخیر محمدباقر 
قالیباف رئیس مجلس به مناسبت هفته مجلس 
و  صدا  در  زیادی  تریبون های  دانشجو  روز  و 
خبرها  صدر  در  و  داشت  خبرگزاری ها  و  سیما 
مناسبت  به  که  او  گرفت.  قرار  خبرگزاری ها  و 
بزرگداشت روز دانشجو در دانشگاه آزاد اسلامی 
به  پاسخ  در  بود،  رفته  تهران  تحقیقات  و  علوم 
سوالی پیرامون فهرست انتخاباتی مجلس یازدهم 
در سال ۱۳۹۸، پاسخی ارائه کرده که با خبرهای 

آن روزها، تفاوت چشمگیری دارد.
شرط قالیباف برای ائتلاف با جبهه پایداری

به دانشجویان هم فکر خود  پاسخ  قالیباف در 
من  »به  گفته  داشتند  حضور  جلسه  در  که 
می گویید لیست انتخابات شورای ائتلاف چطور 
نوشته می شود، منِ محمدباقر قالیباف که با لطف 
مردم تهران نمایندگی آن ها را برعهده دارم و ۱۲ 
اگر در سال  را داشتم  نوکری آن ها  سال سابقه 
را  دیگر  نفر  و ۲۹  می نوشتم  را  خودم  اسم   ۹۸
براساس سلیقه خودم داشتم و می گفتم من به 
به  هیچ گروهی وابسته نیستم تمام آن لیست 
مجلس راه پیدا می کرد، اما من چنین کاری نکردم 

و قدرت طلبی نکردم.«
اما اگر کسی در بحر گفته های قالیباف برود، 
درمی یابد که سخنان رئیس مجلس با آنچه روی 

داده متفاوت است.
در ابتدا این پاسخ نشان از اعتماد به نفس بالای 
قالیباف دارد؛ حالا این اعتماد به نفس می تواند 
واقعی باشد که البته با توجه به عملکرد قالیباف 
و دوستانش در مجلس نمی تواند محلی از اعراب 
داشته باشد. از سوی دیگر نیز می تواند اعتماد 
به نفس کاذب باشد که تحت تاثیر تریبون های 
مختلفی که این روزها در صداوسیما در اختیارش 

گذاشته بودند، باشد.
از طرف دیگر می تواند به نوعی ترساندن رقبای 
درون گروهی مانند پایداری چی ها باشد که این 
رای  باعث  می توانم  خودم  که  کند  وانمود  طور 
که  رقبایی  باشد.  انتخاباتی  فهرست  یک  آوردن 
امروز قالیباف به آنها پیام می فرستد و در مجلس 
و رسانه ها انواع و اقسام زد و خوردهای سیاسی را 
با یکدیگر دارند، روزهای قبل از انتخابات اسفند 
۹۸ با آنها پشت یک میز نشست و با سبیل گرو 

گذاشتن غلامعلی حداد عادل، به توافق رسیدند.
قدرت طلبی نکرد اما لیست جداگانه داد!

»قدرت طلبی  می گوید  قالیباف  اینکه  اتفاقا 

نکردم« با تلاش های مدت دار حدادعادل و سایر 
گروه های اصولگرا نهایتا منجر به لیست واحد شد، 
در تناقض است. در آن انتخابات ماجرا از این قرار 
بود که طیف قالیباف موسوم به نواصولگرایان بعد 
از فراخوان هایی که داد، تعدادی از افراد نزدیک و 
وفادار به قالیباف را ذیل فهرست شورای ائتلاف 
اصولگرایان گرد هم آورد. اسامی این افراد تحت 
عنوان فهرستی با شعار »برای نجات اقتصاد ایران« 

با عنوان یاران قالیباف منتشر شد.
یک روز پس از اعلام لیست ۳۰ نفره قالیباف، او 
در واکنش به مصاحبه مرتضی آقاتهرانی دبیرکل 
جبهه پایداری، در توییترش نوشت که مصاحبه 
ائتلاف نیروهای  آقاتهرانی فرصت خوبی را برای 
انقلاب ایجاد شده است. او تاکید کرد که لیست 
قطعی نشده و ابراز امیدواری کرد که نتایج خوبی 

حاصل شود.
اقدام شورای ائتلاف غیر عقلانی بود!

قالیباف و یک  انتشار فهرست  از  دو روز بعد 
روز بعد از توییت صلح جویانه او، جبهه پایداری 
با انتشار بیانیه ای نه تنها فهرست خود را منتشر 
کرد، بلکه طعنه های تندی را نثار شورای ائتلاف با 

محوریت قالیباف کرد.
در این بیانیه با ابراز تاسف از به نتیجه نرسیدن 
کشور  نقاط  برخی  در  وحدت  برای  تلاش ها 
ازجمله شهر تهران به علت »عدم تفاهم در نفی 
که  بود  آمده  ائتلاف«،  با شورای  سهم خواهی ها 
»پس از مخالفت دوستان با مدل کارآمد مذکور 
پایداری  جبهه  واحد،  فهرست  به  رسیدن  برای 
درصدد به حداکثر رساندن افراد مشترک در دو 
فهرست ۳۰ نفره برآمد و پیشنهاد ۲۹+۱ )یعنی ۲۹ 
نفر مشترک و یک نفر غیرمشترک( را به شورای 
ائتلاف داد که مورد موافقت دوستان ائتلاف قرار 
 ۵+۲۵ پیشنهادهای  تنازل،  با  سپس  نگرفت. 
و ۲۰+۱۰ را ارائه کرد که متأسفانه به دلایلی که 
اکنون لزومی ندارد بیان شود، بازهم مورد مخالفت 

شورای ائتلاف قرار گرفت.«
پایداری چی ها،  بیانیه  از  دیگری  بخش  در 
ائتلاف را خلاف »قواعد عقلی«  اقدامات شورای 
ارزیابی کرده و گفته بود »شورای ائتلاف در تهران 
برخلاف توصیه ها و قواعد عقلی و نقلی متأسفانه 
با اصرار عجیب بر تباین فهرست ها )منع حضور 
مانع  عملاً  فهرست(  یک  از  بیش  در  نامزدها 
حداکثری  در  انقلاب  نیروهای  موفقیت جمعی 
کردن اشتراکات دو فهرست گردید.« در پایان نیز 
نام ۳۰ نامزد مدنظر پایداری برای تهران قید شده 

بود.
نگرانی از بابت رقیب فرضی!

به  را  حامیانشان  و  اصولگرایان  شرایط  این 
شدت نگران کرده بود؛ نگران از بابت تشتت 
در اردوگاه اصولگران؛ این در شرایطی بود که 

قدر  رقیب  هیچ  اصولگرایان  انتخابات  آن  در 
قدرتی نداشتند با این حال نمی خواستند این 
فرصت طلایی را که به لطف رد صلاحیت های 
گسترده نمایندگان مستقر در مجلس دهم و 
شورای  سوی  از  غیراصولگرا  نامزدهای  سایر 
نگهبان ایجاد شده بود را از دست بدهند. از 
همین رو صدر تا ذیل نیروهای اصولگرا برای 
واگذار نکردن مجلس به رقیب فرضی و خیالی، 

خواهان ائتلاف دو طرف شدند.
تلاش های زیادی برای نزدیک کردن دو فهرست 
به یکدیگر صورت گرفت؛ نهایتا از روزهای نخستین 
هفته  منتهی به انتخابات، جلساتی میان شورای 
نوشته  بر  بنا  آغاز شد؛  پایداری چی ها  و  ائتلاف 
فارس در آن زمان، این جلسات با حضور »صادق 
اعضای  از  دیگر  نفر  و ۲  آقاتهرانی  و  محصولی 
نادران  و  قالیباف  حدادعادل،  و  پایداری  جبهه 
به نمایندگی از شورای ائتلاف به همراه چند نفر 

دیگر« برگزار شد.
نامه به جای نشست خبری بدون امضای 

قالیباف!
این جلسات در چند نوبت بدون دستیابی به 
نتیجه پایان یافت تا نهایتا بامداد سه شنبه قبل از 
انتخابات توافق حاصل شد؛ توافقی ضعیف که 
نشانه های شکنندگی آن از همان ابتدا مشخص 
حدادعادل،  بود  شده  اعلام  که  حالی  در  بود. 

قالیباف و آقاتهرانی روز چهارشنبه نشست خبری 
مشترک برگزار می کنند، نهایتا این نشست خبری 
تبدیل به نامه مشترک حدادعادل و آقاتهرانی شد 

و بدون نامی از قالیباف.
در  هوادارانشان  به  خطاب  نامه  این  در 
مهمی  مصلحت  به  »نظر  بود  آمده  تهران 
وحدت  در  یازدهم  مجلس  انتخابات  در  که 
نیروهای انقلابی نهفته است، شورای ائتلاف 
پایداری  جبهه  و  اسلامی  انقلاب  نیروهای 
یک  سر  بر  نظرها،  اختلاف  بعضی  وجود  با 
لیست واحد که در انتخابات روز جمعه دوم 
اسفندماه ۹۸ »لیست وحدت« نامیده خواهد 

شد، به توافق رسیدند.«
تفاوت سیاست های اعلامی با اقدامات اعمالی 

قالیباف!
این رفتارهای قالیباف در روزهای منتهی به 
این  که  سخنانی  با   ،۱۳۹۸ اسفند  رای گیری 
انجام  ولی  می توانستم  اینکه  بر  مبنی  روزها 
ندادم، در تناقض آشکاری قرار دارد. قالیباف 
این روزها برای انتخابات مجلس دوازدهم تلاش 
قوا  تمام  با  بار  این  او می خواهد  زیادی دارد؛ 
نیروهای خود را وارد مجلس کند؛ آن هم در 
حالی که ژست های اعلامی این روزهای قالیباف 
با اقدامات اعمالی او در بهمن ماه ۱۳۹۸ هیچ 

سنخیتی ندارند.

سخن نخست

اخبار

یک روز پس از اعلام لیست 
۳0 نفره قالیباف، او در واکنش 
به مصاحبه مرتضی آقاتهرانی 

دبیرکل جبهه پایداری، در 
توییترش نوشت که مصاحبه 

آقاتهرانی فرصت خوبی را 
برای ائتلاف نیروهای انقلاب 

ایجاد شده است. او تاکید کرد 
که لیست قطعی نشده و ابراز 
امیدواری کرد که نتایج خوبی 

حاصل شود

رئیس جمهور گفت: ر مقابل تهاجم فرهنگی نباید منفعل بود باید 
کنش گری فعال داشت، باید دانشگاه و مدارس و شورای عالی انقلابی 

با برنامه و هدف یک کار جهادی شکل دهند.
به گزارش خبرنگار حوزه دولت ایرنا، همایش چیستی و چگونگی 
قرارگاهی شدن شورای عالی انقلاب فرهنگی صبح امروز با حضور 
رئیس جمهور برگزار شد. آیت الله رئیسی در مقدمه صحبت های 
خود گفت: برای همه کسانی که در شورای عالی فرهنگی تلاش کردند 
و در تاریخ شورای عالی انقلاب فرهنگی چهره های نام آوری هستند از 
خداوند متعال آرزوی موفقیت داریم و برای کسانی که دیگر در میان 

ما نیستند علو درجات را خواستاریم.
رئیس جمهور مطرح کرد: این جلسه برای توجه به شورای عالی 
فرهنگی است که همواره مورد تاکید رهبر معظم انقلاب است. هرسال 
اعضای شورای عالی انقلاب با رهبر دیداری دارند و در هر دیدار ایشان 
نکات مهمی و محورهای قابل توجهی بیان می کنند که این چراغ راهی 

برای شورای عالی انقلاب فرهنگی است.
وی با تاکید بر اینکه اهمیت فرهنگ بر کسی پوشیده نیست، عنوان 

کرد: جهت دهنده اقدامات و فعالیت های اساسی و زیر بنایی در 
جامعه بشری، فرهنگ است که می تواند شتاب دهنده و کند دهنده 
باشد. جهت دهی اساسی به تمامی اقدامات و فعالیت ها را فرهنگ 

رقم میزند .
رئیس جمهور بیان کرد: فرهنگ مهم ترین ابزار برای پیشرفت و 
موفقیت یک جامعه محسوب می شود. اگر از ابزار فرهنگی درست 

استفاده شود نیاز به ابزار الزام آور نیست.
۳ اصل مهم رئیس جمهور برای قرارگاه شورای عالی انقلاب فرهنگی

رئیس جمهور در همایش چیستی و چگونگی قرارگاهی شدن شورای 
عالی انقلاب فرهنگی ادامه داد: سیاست گذاری و تدوین ضوابط و 
نظارت سه اصل و محور اساسی برای قرارگاه مهم شورای عالی انقلاب 

فرهنگی است تا فاصله وضع موجود با وضع مطلوب را کمتر کند.
وی با بیان اینکه هجوم به همه داشته های فرهنگی ما بسیار گسترده 
گسترده  بسیار  کار  و  است  فرهنگی  مصون سازی،  راهکار  است، 
قرارگاهی نیاز است، اظهار داشت: سیاستگذاری بسیار مهم است. در 
درجه دوم هدایت دستگاه هایی که متکفل علم و فرهنگ هستند در 

جهت اهداف و محتوای انقلاب اسلامی دارای اهمیت است.
آیت الله رئیسی با تاکید بر اینکه مدارس و دانشگاه های ما آینده ساز 
ایران اسلامی هستند، آینده ایران را مدارس و دانشگاه ها رقم می زنند، 
اظهار داشت: باید روشن باشد که آموزش و پروش، آموزش عالی و 

رسانه های ما به ویژه رسانه ملی چگونه کار و حرکت می کنند.
برای شورای عالی  انقلاب  ادامه داد: وظیفه مهمی که رهبر  وی 
انقلاب فرهنگی مطرح کردند این است که فرهنگ و دانش را در کنار 
یکدیگر ذکر کرده اند و شورای انقلاب فرهنگی نسبت به هر دوی اینها 
مسئولیت دارند.نکته مهم دیگر، شناخت نیازهای فرهنگی جامعه 
است و هدایت دستگاه ها برای این رفع نیازهای فرهنگی است.عملکرد 
دستگاه ها دائما رصد شود که آیا به اهداف مورد نظر رسیده اند یا خیر. 

اگر نه مشخص شود که چرا؟
رئیس جمهور اظهار داشت: پیگیری مستمر برای عملیاتی شدن 
داریم. کار  به  نیاز  پیگیری  حوزه  در  است   اهمیت  دارای  ضوابط 

اسناد وبرنامه و قانون های خوبی نوشته شده است اما پیگیری اجرا 

دارای اهمیت است. در مقابل تهاجم فرهنگی نباید منفعل بود باید 
کنش گری فعال داشت، باید دانشگاه و مدارس و شورای عالی انقلابی 

با برنامه و هدف یک کار جهادی شکل دهند.
نیازمند یک نظم و محتوای انقلابی در مسائل فرهنگی هستیم

رئیس جمهور در همایش چیستی و چگونگی قرارگاهی شدن شورای 
عالی انقلاب فرهنگی: نیازمند یک نظم و محتوای انقلابی در مسائل 
فرهنگی هستیم که این قرارگاه می تواند به خوبی این نقش را ایفا و 
نظم بخشی و محتوای متناسب با انقلاب را ایجاد کند.در این تهاجم و 
شبیخون فرهنگی جز مصون سازی با مبانی انقلاب اسلامی و فرهنگی 

چه راهی پیش رو داریم.
وی با بیان اینکه نمی توان گفت که ابزار ارتباطی نباشند، امروز 
جامعه، جامعه ارتباطات و اطلاعات است. تنها راه مصون سازی با 
مبانی فرهنگی است، اظهار داشت: برای تهی کردن ملت ها از فرهنگ و 
داشته ها می خواهند آنچه خود می پسندند بر ملت ها تحمیل کنند.

رئیس جمهور در همایش چیستی و چگونگی قرارگاهی شدن شورای 
عالی انقلاب فرهنگی گفت: دولت باید از نهضت فرهنگی مردم پایه 
در کشور پشتیبانی کنیم. همه همکاران من در دولت باید خود را 
برای اجرای منویات مقام معظم رهبری موظف بدانند. باید در سطوح 

مختلف از نهضت فرهنگی مردم پایه و این قرارگاه پشتیبانی شود.
وی با اشاره به اینکه تلاش شورای انقلاب فرهنگی و وزارت علوم 
باید در جهت افزایش سهم ما از خزانه علمی و فرهنگی جهان باشد، 
اظهار داشت: مزیت مهم ما در علوم انسانی است. سهم ما در تولید 
علم بالاست. این سهم باید مورد توجه دستگاه های مربوطه باشد. 
سهم ما در خزانه علمی و فرهنگی جهان به ویژه در علوم انسانی باید 
بیش از آنچه الان هست باشد. به دلیل جایگاهی که کشور ما دارد، 
به دلیل تمدن و مدنیتی که ما از آن برخوردار هستیم حتما سهم 
ما می تواند ارتقا یابد.داشته های علمی که در مراکز علمی و فرهنگی 
کشور به حمدالله امروز از آن برخورداریم زیاد است و این نقش بسیار 
مهمی است. سهم ما می تواند در انسانی تر شدن فن آوری های مدرن 
در جهان باشد.نقش دادن به علوم انسانی موجب انسانی تر شدن 

فناوری های مدرن در عالم و جهان می  شود.

رئیس جمهور در همایش چیستی و چگونگی قرارگاهی شدن شورای عالی انقلاب فرهنگی:
در مقابل تهاجم فرهنگی نباید منفعل بود

می توانیم  ما  گفت:  ارتش  هوایی  پدافند  نیروی  فرمانده 
عملیات هایی که یک هواپیمای با سرنشین انجام می دهد را با 

پهپادهای کاملاً ایرانی و بومی انجام دهیم.
در  فرد  صباحی  علیرضا  سرتیپ  امیر  ایسنا،  گزارش  به 
حاشیه آیین الحاق طرح رسول )پهپاد مجهز به موشک مجید( 
به نیروی پدافند هوایی ارتش در جمع خبرنگاران، اظهار کرد: 
خدا را شاکریم که امروز توانستیم برگ زرینی بر افتخارات 
نیروی قدرتمند پدافند هوایی ارتش جمهوری اسلامی ایران 
اضافه کنیم.  بعد از تحقیقات بسیار زیاد و یک کار علمی، 
دانشی و کار شبانه روزی و مشترک بین نیروی پدافند هوایی 
و وزارت دفاع طی یک سال موفق شدیم برای اولین بار در 

کشور پروژه مسلح شدن پهپاد کرار را با موشک مجید را به 
سرانجام برسانیم  که این کار، قابلیت بسیار قابل توجه ای به 
توان رزم پدافند هوایی ارتش افزود. فرمانده نیروی پدافند 
تاکید  قوا  کل  معظم  فرمانده  کرد:   تصریح  ارتش  هوایی 
داشتند که باید پهپادها به تولید انبوه برسد و در توان رزم 
نیروی پدافند هوایی قرار بگیرد و ما در این مدت کوتاه، فرمان 
رهبری را انجام دادیم و تعداد زیاد پرنده های بدون سرنشین 

مسلح به موشک مجید به یگان های تابعه تحویل دادیم.
امیر صباحی فرد گفت: این پهپادهای کرار مجهز به موشک 
مجید به عنوان نمونه بودند که به مناطق مختلف پدافندی 
در کشور اعزام خواهند شد و در مدار عملیاتی در توان رزم 

نیروی پدافند هوایی قرار می گیرند. وی با اشاره به اهمیت 
پهپادها در نبردهای روز جهان، خاطر نشان کرد: پهپادها 
از لحاظ قیمت قابل قیاس با هواپیماهای با سرنشین نیستند 
و ما می توانیم با قیمت بسیار پایین تر، عملیات هایی که یک 
هواپیمای با سرنشین انجام می دهد را با این پهپادهای کاملاً 
ایرانی و بومی انجام دهیم و از امکاناتی که دارد، استفاده 
توان دست  این  به  اینکه چه کشورهایی  کنیم. وی درباره 
یافته اند، گفت: در ایران این قابلیت نبرد هوایی مبتنی بر 
پهپاد اولین بار است که رونمایی شد و برای اولین بار در 
چرخه عملیاتی قرار می گیرد و در دنیا هم چند کشور انگشت 

شمار بیشتر نیست که این توانمندی را دارند.

امیر صباحی فرد:
با پهپادهای بومی، عملیات های مشابه جنگنده را انجام می دهیم


